

Appendix
(L)

30th March

Resolved, That the President be hereby requested to lay the business before His Excellency the Governor in Chief, in such manner as may be most expedient, for his directions therein.

The Board having re-examined Mr. Donnelly's Return, resolve, That he shall receive the sum of two hundred and fifty pounds currency, for the whole number vaccinated by him.

Resolved, That Mr. Pilkington do receive the sum of sixty-eight pounds and six pence, for the number of three hundred and forty-two, contained in his first Return.

Resolved, That Dr. Painchaud receive the sum of twenty-nine pounds, four shillings, for the number vaccinated by him, being two hundred and ninety-two.

QUEBEC, 26th January, 1818.

At a Meeting this day held;—

Present: Dr. Fargues, President.
Dr. Hackett, Vice-President.
J. Cockburn, Esq. } Members.
J. Morrin, Esq. }
Dr. Holmes, }
W. D. Clark, Esq. Secretary.

The Board being duly assembled, and the Minutes of the last Meeting being read, the President laid before the Board the Letter written by him to Mr. Secretary Cochran, requesting His Excellency's directions on the subject of Dr. Blanchet's Return, together with his answer thereto, and the opinion of the Law Officers of the Crown; and having then heard Dr. Blanchet personally, on the subject of his Returns, at which time he acknowledged that 300 persons, or thereabouts, whose names were contained in his Register, had not been seen by himself during the disease. The Board unanimously resolve, that he shall be entitled to remuneration for 627 persons only, at the usual established rate of payment, and the Secretary is hereby authorized to pay him.

The Board having also minutely examined the Returns of Messieurs Labrie, Loedel, Duvert, Globensky, Munro, Pardy, Neilson, Wood, Pierre Laterrière, Couillard, Morrin, and Martineau, find them correct, and agree that the above Vaccinators shall receive the usual allowance for the numbers vaccinated by them.

QUEBEC, 27th January, 1818.

At a Meeting this day held;—

Present: Dr. Fargues, President.
Dr. Hackett, Vice-President.
J. Cockburn, Esq. } Members.
J. Morrin, Esq. }
Dr. Holmes, }
W. D. Clark, Esq. Secretary.

The Board being duly assembled, took into consideration the Return of Mr. Dame, and find it correct.

They also took into consideration the Returns of Messrs. Cazeau, Pierre Laterrière, Blythe, and Fortier, and agree that the Secretary be directed again to address them by Letter, their Returns not being satisfactory.

A True Copy from the Minutes of the Board.

W. D. CLARK, Secretary.

Certified.

THOS. FARGUES, M. D.

President V. B.

du 3e de ce mois, et a résolu unanimement que le Président est par le présent requis de soumettre l'affaire à Son Excellence le Gouverneur en Chef, de la manière la plus expéditive, pour parvenir à recevoir les instructions de Son Excellence à ce sujet.

Le Comité après avoir examiné de nouveau le Retour de Mr. Donnelly.

Résolu, Qu'il recevra une somme de deux cent cinquante Livres courant, pour le nombre en total qu'il a vacciné.

Résolu, Que Mr. Pilkington reçoive une somme de soixante et huit Livres, six Deniers, pour le nombre de trois cent quarante deux mentionné dans son premier Retour.

Résolu, Que Mr. Painchaud reçoive la somme de vingt-neuf Livres quatre Shillings, pour le nombre qu'il a vacciné étant celui de 292.

QUEBEC, 26e Janvier, 1818.

A une Assemblée tenue ce jour.

Présens: Dr. Fargues, Président.
Dr. Hackett, Vice-Président.
J. Cockburn, } Membres.
J. Morrin, }
Dr. Holmes, }
W. D. Clark, Secrétaire.

Le Comité étant dûment assemblé, et après avoir lu les Minutes de la dernière Assemblée, le Président a soumis au Comité la lettre qu'il avoit écrite à Mr. le Secrétaire Cochran, demandant à lui faire connoître les ordres de Son Excellence au sujet du Retour du Docteur Blanchet, ainsi que la réponse faite à icelle, et l'opinion des Officiers en Loi de la Couronne; et le Comité ayant alors entendu le Docteur Blanchet en personne au sujet de ses Retours, lequel a reconnu que trois cens personnes ou environ, dont les noms font partie de son Régistre n'ont point été visitées par lui durant la maladie, il a été unanimement résolu qu'il n'aura droit à une indemnité que pour 627 personnes seulement, d'après les Taux de payement ordinaires et déjà établis, et le Secrétaire est par le présent autorisé de le payer.

Le Comité ayant aussi attentivement examiné les Retours de Messieurs Labrie, Loedel, Duvert, Globensky, Munro, Pardy, Neilson, Wood, P. Laterrière, Couillard, Morrin et Martineau, les a trouvés corrects, et est d'opinion que les Vaccinateurs ci-dessus nommés doivent recevoir l'Allouance ordinaire pour le nombre que chacun d'eux ont vacciné.

QUEBEC, 27e Janvier, 1818.

A une Assemblée tenue ce jour.

Présens: Dr. Fargues, Président.
Dr. Hackett, Vice-Président.
J. Cockburn, Ecuyer, } Membres.
J. Morrin, Ecuyer, }
Dr. Holmes, }
W. D. Clark, Ecuyer, Secrétaire.

Le Comité étant dûment assemblé, a pris en considération le Retour de Mr. Dame, lequel a été trouvé correct.

Le Comité a aussi pris en considération les Retours de Messieurs Cazeau, Pierre Laterrière, Blythe et Fortier, et est d'opinion que le Secrétaire soit requis de leur écrire, et les informer que leurs Retours ne sont pas corrects.

Pour vraie Copie des Minutes du Comité.

W. D. CLARK, Secrétaire.

Certifié,

THOMAS FARGUES, D. M.

Président Com. V.

Appendix
(M)

30th March

REPORT of the COMMITTEE on the Reports of the Commissioners for INTERNAL COMMUNICATIONS.

HOUSE OF ASSEMBLY, COMMITTEE ROOM,
THURSDAY, 5th FEBRUARY, 1818.

PRESENT: Messieurs Taschereau, M^cCord, Dumont, Cu villier, Dénéchau, and Després.

Mr. Taschereau called to the Chair.

W. B. FELTON, Esquire, residing in the Township of Ascott, was heard before the Committee, and said as follows:

The population of the Eastern Townships amounts to between eighteen and twenty thousand souls, or thereabouts.

The following questions were then proposed to Mr. Felton.

1. Does he know any, and what obstacles, in the method of repairing and keeping up the Roads in the Townships?
2. What obstacles are occasioned by the Crown and Clergy Reserves, and by the lots of persons non-resident?
3. What remedies has he to suggest?
4. Would an assessment be expedient?
5. Would it be expedient to have Turnpike Roads in certain places?
6. Do the Eastern Townships require any Roads, and what Roads exist at present leading to Three-Rivers, Quebec and Montreal?

To which Mr. Felton answered as follows.

To the 1st and 2d questions:

The most important obstacles to preserving the Roads now making through the Townships, arise from the difficulty of applying the provisions of the existing laws, in the present state of the country, in which many of the Townships are but partially settled, and others totally unoccupied. The most prominent, although but temporary difficulty, is the expense of laying out in legal form, the present and future Roads, by the

RAPPORT du COMITE sur les Rapports des COMMISSAIRES pour les COMMUNICATIONS INTERIEURES.

CHAMBRE D'ASSEMBLEE, CHAMBRE DE COMITE.
JEUDI, 5e. FEVRIER, 1818.

Présens; Messieurs Taschereau, M^cCord, Dumont, Cu villier, Dénéchau et Després.

Mr. Taschereau appelé à la Chaire.

W. B. Felton, Ecuyer, demeurant dans le Township d'Ascott, a été entendu devant le Comité, et a répondu comme suit:

L'état de la Population des Townships de l'Est, est à environ dix-huit à vingt mille âmes.

Ensuite les Questions suivantes ont été proposées à Mr. Felton, savoir:

- 1o. Connoit-il quelques difficultés dans la manière de faire, réparer et entretenir les Chemins dans les Townships, et quelles difficultés?
- 2o. Quelles difficultés offrent les Lots de la Couronne et du Clergé, et des personnes non résidentes?
- 3o. Quels remèdes suggérerait-il?
- 4o. Une Cotisation conviendrait elle?
- 5o. Des Chemins de Barrière dans certaines parties conviendraient-ils?
- 6o. Les Townships de l'Est ont-ils besoin de quelques Chemins, et quels Chemins ont-ils maintenant pour parvenir aux Trois-Rivières, à Québec et à Montréal?

Réponses de Mr. Felton.

Aux 1e. et 2e. questions.

Les obstacles les plus importants qui se rencontrent pour tenir en bon ordre les Chemins qui se font maintenant à travers les Townships, proviennent des difficultés que l'on éprouve à mettre en exécution les provisions des Lois existantes d'après l'état présent du Pays, plusieurs des Townships ne sont établis qu'en partie, et d'autres ne le sont point du tout. La difficulté la plus essentielle, quoique temporaire, est la dé-

Appendice
(L)

30e. Mars

Appendice
(M)

30e. Mars